

A GATHERING UNLIKE ANY OTHER IN AFRICA.



THE 2012
ABLI FORUM



Empowering African leaders with biblical wisdom, strategies and tools to help them transform their societies.

The Event

The ABLI Forum will be held from August 3-5, 2012 in Kampala, Uganda.

The ABLI Forum is a three-day conference that draws a diverse group of leaders from across the African continent to discuss how the Bible can influence leadership in Africa. The event features keynote presentations and training workshops, as well as times for networking and prayer. Past participants have included judges, pastors, doctors, activists, professors, businesspeople and a even a former head of state. The atmosphere of the ABLI Forum is characterised by characterised by optimistic faith and the determination to see positive change occur in Africa.



The Venue

The ABLI Forum will be held at the Munyonyo Commonwealth Resort, one of East Africa's leading hotels.

Although the ABLI Forum will run a full schedule of seminars, the Munyonyo Commonwealth Resort also offers plenty of opportunity for rest, recreation and quiet reflection. Some of the hotels featured amenities include:

- EXPANSIVE LAWNS & GARDENS
- OLYMPIC-SIZE SWIMMING POOL
- FULLY-EQUIPPED GYM
- HORSE RIDING STABLES
- BOAT TRIPS ON LAKE VICTORIA
- FISHING
- BIRD WATCHING

Inspire les dirigeants Africains avec la sagesse, les stratégies et les outils bibliques pour leur permettre de transformer leurs sociétés.

L'événement

Le forum ABLI sera tenu du 3-5 Aout à Kampala, Uganda.

Le forum ABLI est une conférence de trois jours qui attire divers dirigeants de tous les coins du continent pour discuter comment la Bible peut influencer la direction en Afrique. Cet événement présente des discours et des ateliers de formation ainsi que des occasions pour constituer des réseaux et pour prier. Auparavant, les participants ont été des juges, des pasteurs, des médecins, des activistes, des professeurs, des hommes et femmes d'affaires et même un chef d'état. L'ambiance de l'ABLI est marquée par une foie optimiste et une détermination pour voire des changements positifs en Afrique.

Le lieu

Le forum de l'ABLI aura lieu au Munyonyo Commonwealth Resort, un des hôtels les plus reconnus en Afrique de l'Est.



Le forum de l'ABLI aura lieu au Munyonyo Commonwealth Resort, un des hôtels les plus reconnus en Afrique de l'Est.

Bien que le forum de l'ABLI aura un emploi du temps plein de séminaires, Munyonyo Commonwealth Resort vous offre des opportunités pour vous reposer, pour vous divertir et pour avoir des moments de réflexions silencieuses. Les facilités offertes par l'hôtel sont:

- Un club de gym fourni
- Des écuries pour l'équitation
- Séjours en bateau sur le lac Victoria
- Observation de la vie des oiseaux
- La pêche





*Inspiring discussions,
transformative ideas*

The Dialogue

The 2012 ABLI Forum will focus on the following topics:

A BIBLICAL VISION FOR SOCIAL HARMONY

Exploring what the Bible has to say about:

- * Social Exclusion
- * Post-Conflict Trauma
- * Conflict Transformation and Reconciliation

A BIBLICAL VISION FOR ECONOMIC LIFE

Exploring what the Bible has to say about:

- * Economic Marginalization
- * Socially Responsible Management
- * Integrity in Financial Transactions

A BIBLICAL VISION FOR JUSTICE

Exploring what the Bible has to say about:

- * Good Governance
- * Restorative Justice
- * Equality Before the Law

Le Dialogue

Le forum ABLI va mettre l'emphase sur les sujets suivants :

UNE VISION BIBLIQUE POUR L'HARMONIE SOCIALE

Etude de ce que la Bible dit à propos de

- * Exclusion sociale
- * Traumatisme qui survient après un conflit
- * Transformation des conflits et leurs résolutions

UNE VISION BIBLIQUE POUR LA VIE ÉCONOMIQUE

Etude de ce que la Bible dit à propos de

- * Marginalisation économique
- * Direction qui est responsable auprès de la société
- * Intégrité lors des transactions monétaires

UNE VISION BIBLIQUE POUR LA JUSTICE

Etude de ce que dit la Bible à propos de

- * Bon gouvernement
- * Une justice qui sera restauratrice
- * Égalité devant la loi



THE SPEAKERS



KEYNOTE SPEAKER:

ERASTUS MWENCHA

Deputy Chairman, African Union Commission



MODERATOR:

PAUL BOATENG

Peer, House of Lords (UK), Former British High Commissioner to South Africa



EDITH SSEMPALA

Former Senior Advisor for External Affairs, The World Bank

Former Ugandan Ambassador to the African Union and the U.S.A.



MARTIN KALUNGU-BANDA

Consultant, Former Chief of Staff to the President of Zambia



JOEL EDWARDS

Director, Micah Challenge (UK)



NUPANGA WEANZANA

President, Bangui Evangelical School of Theology, C.A.R.



CHRISTINE MUSISI

Regional Director, UN Women

THE SPEAKERS (continued)



HENRY LUKE OROMBI
Archbishop, Anglican Church of Uganda



STEPHEN ASSIMWE
Editor-in-Chief, Business Week East Africa



NJUKI MWANIKI
Commandant, National Defence College of Kenya



REGINE CHARLES
Professor and Gender Issues Expert, Boston University



BENJAMIN PIPER
*Senior Education Policy Analyst, Research Triangle Institute
(PhD in African Education Policy, Harvard University)*



MIKE CHIBITA
Justice of the High Court, Uganda



THE AFRICAN BIBLICAL LEADERSHIP INITIATIVE

About ABLI

The African Biblical Leadership Initiative (ABLI) is a Bible Society-supported project that focuses on promoting the use of the Bible as a tool for leadership transformation in Africa. This mission is accomplished through the support of the annual African Union Prayer Breakfast, the development and distribution of biblical resources and, primarily, the hosting of the annual ABLI Forum.

A propos de ABLI

L'ABLI est un projet supporté par les Sociétés Bibliques qui a l'objectif de promouvoir l'usage de la Bible en tant qu'instrument pour la transformation de la direction en Afrique. Cette mission est accomplie grâce au support du Petit Déjeuner de Prière annuel à l'Union Africaine, au développement et la distribution des ressources bibliques et, principalement à l'organisation du forum annuel de (ABLI).

We welcome you to join us at the 2012 ABLI Forum in Kampala, Uganda!

To register, fill out the form and give it to a representative of Bible Society.

You may also visit www.abliform.com to register online and to find out more about the African Biblical Leadership Initiative.

Bienvenus au Forum de ABLI à Kampala, Uganda!

Complétez le formulaire et remettez-le auprès des représentants des Sociétés Bibliques pour vous inscrire.

Consultez notre site web www.abliform.com pour vous inscrire en ligne ou pour vous renseigner d'avantage à propos de ABLI.



THE 2012 ABLI FORUM

REGISTRATION FORM:

Payment is not mandatory with this form. Fill out the details below and we will contact you regarding payment options.

FIRST NAME

LAST NAME

EMAIL ADDRESS

NATIONALITY

TYPE OF REGISTRATION:

Standard Registration (\$100 USD)

Includes access to all sessions, meals as well as attendance at evening worship services.

Standard Registration with Hotel (\$300 USD)

Includes all sessions plus 3 nights standard room accommodation at Munyonyo Resort, all meals, transport from Entebbe Airport, all conference fees and materials.

FORMULAIRE D'INSCRIPTION:

Vous n'êtes pas obligés à inclure le paiement avec ce formulaire. Complétez les informations requis et nous vous contacterons avec les modes de paiements.

PRÉNOM

NOM

ADRESSE EMAIL

NATIONALITÉ

TYPES D'INSCRIPTIONS:

Inscription Standard (100\$ USD)

Comprend tous les repas, transport à partir de l'aéroport de Entebe, tous les frais et matériaux pour les conférences.

Inscription Standard (300\$ USD)

Comprend 3 nuits, chambre standard, tous les repas, transport à partir de l'aéroport de Entebe, tous les frais et matériaux pour les conférences.



THE 2012
ABLI FORUM

WWW.ABLIFORUM.COM